
Zasedání komise FCI pro britské ohaře 17.3.2024 v 18:00 hod. 
 

Nis, Hôtel Zeleni Vir Nis , Novo Selo (Srbsko) c/o l’Hotel Zeleni Vir – Topličkih 

Partizanskih Odreda BB – Niš, Novo Selo 

Přítomen/Excuced/Nepřítomen: viz příloha prezenční listina. 

D. Gouzounas (GŘ) děkuje všem za příjemný rok spolupráce a omlouvá  

viceprezidenta E. Kalleviga , který bohužel nemohl letět kvůli sněhové bouři v Oslu. 

 

1. Zpráva předsedy 

 

DG byl na Světové výstavě psů v Ženevě v roce 2023 a zjistil, že naše komise v FCI 

má malý význam a je neznámá. Návrh na udělení titulu  Pracovní šampion se třemi 

CACITy bez výstavního ocenění  připadá na hlasování FCI komise. Abychom vytvořili naši Komisi 

známější, příští rok uděláme powerpointovou prezentaci jako výroční zprávu o 

důležité věci roku. Přečtené reporty jsou nezajímavé, hovoří samotné fotky. 

 

D. Sormaz (DS) si myslí, že všechny země mají lovce a nejen lidi na výstavy. A. Marin (AM) 

zmiňuje, že ubývá myslivců a tím pádem i psů a také 

klesá i účast v soutěžích. Ve Španělsku se rodí  kolem 4000 štěňat setrů 

každý rok a v Itálii  18 000 štěňat setrů , hlavně anglických . 

DG - po dvou nebo třech letech by si FCI měla více uvědomovat naše obavy z naší komise. 

Také si myslí, že zástupce Peru nám pomáhá podporovat prezentaci naší komise na jihoamerickém 

kontinentu.  

E . Kallevig (  standard plemena)  není snadné změnit, ale DG se hodně snaží. On 

hodně diskutoval s panem Martinezem z FCI. 

 

2. Zápis ze schůze v Soluni, 19.2. 2023 

 

S. Meili (SM) vysvětluje, že jsme protokol odeslali již loni a nebyla žádná odezva. 

 Žádné další komentáře nepřicházejí. Zápis byl přijat. 

 

3. Volby 

 

DG informuje, že musíme hlasovat znovu, protože jsme hlasovali před datem shromáždění FCI. 

 Volby do komise musí být po volbách FCI. 

Protože neexistují žádné nové návrhy, jsou potvrzeni prezident, viceprezident a tajemník 

jednomyslně. 

Předseda: D. Gouzounas 

Místopředseda: E. Kallevig 

Sekretariát : S. Meili 

 

4. Zasedání komise FCI pro britské ohaře 17.3.2024 

 

24. Evropský pohár 2024  pořádá Srbsko v Srbsku 

Nominovaní rozhodčí: 

D. Gouzounas, Řecko 

P. Avellan, Francie 

D. Samushia, Gruzie 

Informace o Evropském poháru: 15 národů s 54 psy, Turecko mělo psy přihlášené , ale 

nedostavilo se. 

DG říká, že máme dvě možnosti losování: s počítačem od G. Baricciho nebo  losování manuální. 

Důležité je nejprve rozdělit každý tým do dvou skupin. 



DG se ptá, zda jsou všichni psi registrováni s minimálně 6měsíčním vývozním razítkem plus novým 

registračním číslem země. Rodokmeny nebyly kontrolovány, ale každá země potvrzuje, 

že jeho příspěvky splňují pravidla. 

 

5.  Evropský pohár 2025: rozhodnutí poroty 

 

Pořádající země 2025: DG informuje, že D. Lebrun France loni řekl, že Francie ne 

má dostatek zvěře, aby mohl pořádat mistrovství. K dnešnímu dni DG neslyšel resp 

neobdržel cokoliv od nového úředníka  D. Lebruna z Francie. P. Avellan, oficiální zástupce pro 

Francii, je přítomen a jednou větou potvrdil , že  Francie bude Evropský pohár pořádat, pokud bude 

mít dostatek zvěře. DG nyní 

chce do měsíce obdržet oficiální dopis od Société Centrale Canine France 

ohledně pořádání Mistrovství 2025.  

DG navrhuje, že pokud Francie nepřevezme šampionát, měl by se konat ve 

Španělsku. A. Marin (AM) potvrzuje tento návrh a slibuje, že Španělsko má terén se zvěří. DS 

konstatuje, že Srbsko může v případě potřeby vždy zasáhnout. 

Prezident: Španělsko 

Křídlový rozhodčí: Itálie, Srbsko 

 

6. Určení národnosti prezidenta Evropského poháru 2026 

 

GŘ navrhuje Francii, je jednomyslně přijato. 

Prezident 2026: Francie 

7. Určení hostitelské země 2026 

 

Evropský pohár 2026 se má konat v Itálii. 

 

8. Určení termínů stezek velkých výprav (Španělsko/Řecko, Srbsko Francie) 

 

DG znovu připomíná, že Francie by měla uspořádat Evropský pohár a mistrovství 

poblíž a ne stovky kilometrů od sebe jako minule. Je důležité, aby 

organizace dobře fungovala. 

DS je připraven dokončit své traily do 23.3.25, takže je dost času na cestu do Francie. Podle 

 P. Avellana, nejlepší čas ve Francii je každopádně od 25. března. 

Srbsko do 23.3.25 

Francie od 25. 3. 25 

 

9. Ostatní 

 

SM zmínil, že podle předpisů je registrační poplatek stanoven a příští rok 

pro Evropský pohár by měl být určen na jednání. Nikdy jsme to nedělali a všechny 

země se pak ptají , kolik to stojí. Předpisy také jasně říkají, že rezervní psi  

nic nestojí (pravidla aktualizovaná v roce 2021 na straně FCI) P. Avellan to potvrzuje a ukazuje 

tištěná verze ve francouzštině. DS navrhuje zvýšit částku na 75 eur, dříve to bylo 

bylo 45 eur a Srbsko letos vybíralo  50 eur. Náklady organizace  

v posledních letech neustále rostly. Návrh je přijat jednomyslně. 

SM předkládá návrh, že v budoucnu budou moci angličtí setři a pointři startovat  i za zemi narození 

psa. To pomáhá menším zemím mít 

více psů v týmu. DS říká, že Švýcarsko má stejně jen asi 3 štěňata setrů ročně 

a to není důležité. Důležitá je kvalita psů, je to soutěž družstev a 

to plemenu nepomůže. SM odpovídá, co přesně proti tomu mluví nebo co tomu brání . 

 Návrh podporuje zejména M. Hucko , protože 



letos mohl jeho pes německého původu takto startovat za Německo. R. Digiano podporuje 

návrh proto, že Argentina také bojuje s tím, aby měla psy a prodává odchované do zahraničí. 

P. Avellan říká, že změnu v předpisech mezinárodního klubu pointerů nenašel. 

DG uvádí, že je to v protokolu a zjevně to nebylo zahrnuto do předpisů F. 

Muscari a  P. Guldinelli chtějí  vědět, kdo rozhoduje o tom, kdo dostane psa, pokud je selektorem 

psa země narození a také  země nově registrovaného psa, která chce psa do svého týmu. 

 AM věří, že je především důležitá kvalita a také zůstává. 

Psi, kteří chtějí soutěžit v Evropském poháru, musí být klasifikováni jako Výborní ve Velkém 

hledání. 

DG se ptá, zda všichni souhlasí s návrhem. Všichni souhlasí. N. Wollmann si myslí, že je  velmi 

důležité provést změnu v předpisech. DG slíbil, že to udělá, a bude  se snažit , že 

změna bude platná od roku 2025. Tento protokol je navíc potvrzen FCI a je 

proto oficiálnější než Int Setter a Pointer Club. 

Losování by mělo být provedeno a lze jej zkontrolovat v kanceláři. 

DG všem děkuje a znovu upozorňuje, aby pravidelně kontrolovali složku se spamem, protože 

někteří 

členové uvedli, že neobdrželi e-mail od FCI. Ale adresy byly 

v e-mailovém distribučním seznamu. Schůze byla  ukončena v 19:20. hod 


